
 
 

Jaarverslag 2024 
Van Secretariaat Duurzaamheidsplatform Zuidplas  
24-04-2025, door Lorentz Stout, secretaris 
 
In 2024 hebben we een mooi jaar gehad met maar liefst 6 bijeenkomsten. In het verleden waren dit er 
meestal 3 tot 5 per jaar. We hebben de frequentie van de bijeenkomsten wat verhoogd waarbij er 
grofweg elke twee maanden een bijeenkomst is. De datum wordt sinds de eerste bijeenkomst van 
2024 democratisch bepaald via een datumprikker die naar alle leden gaat.  
 
Ook de opzet van de bijeenkomsten is wat veranderd, waardoor de focus ligt op 2 sprekers en een 
update van de gemeente en niet op algemene updates van alle aanwezige deelnemers. Daar is 
echter aan het eind nog wel ruimte voor. De volgende presentaties hebben we in 2024 gehad: 

• “De schadelijke eKecten van tuinplanten op insecten” door Marlonnneke Willemsen 
• “De Klimaatstraat” door Teun Biemond 
• “Integrale verduurzaming, casus jachthuis The Jolly Duck” door Daniel de Witte 
• “SAZ Repair Cafe Zuidplas” door Peter Rommens 
• “Ontwikkeling groen-blauw schoolplein” door Lorentz Stout 
• “De Weidetuin” door Jaco de GraaK  
• Groepsdiscussie over de kansen en zorgen van zelfoogstconcepten 
• “Vrijheid, rechten & welzijn van dieren (+relatie tot duurzaamheid)” door Jos van Leeuwen 
• “Onderzoeksverslag en discussie over geveltuinen” door Teun Biemond 
• “De impact van duurzaam denken” door Remko Delsasso 

 
Naar aanleiding van de presentatie over geveltuinen hebben diverse leden van het 
Duurzaamheidsplatform ook een subsidie-aanvraag opgesteld. Op de uitslag wordt nog gewacht. 
 
Verder is er nog een workshop “plaagdieren” georganiseerd door Suze Peeters en Remko Delsasso. 
Deze is redelijk bezocht (12 personen). Een tweede workshop over “De klimaatbestendige tuin” was 
gepland, maar is helaas niet doorgegaan vanwege te weinig aanmeldingen. 
 
Ook was ons platform zichtbaar op het inspiratiefestival (maar dat was erg rustig), op koningsdag 
(maar dat was te druk met feestvierders) en op de ’s Gravenfair. Deze laatste was een succes (meer 
inhoudelijke gesprekken) vanwege de meer duurzame bezoeker en de rustige sfeer. 
 
Vanuit het Kernteam Fairtrade (onderdeel van het duurzaamheidsplatform) zijn er twee activiteiten 
geweest een Kledingruil in het voorjaar en een picknick in het najaar. 
Vanuit de energiecoaches (onderdeel van het duurzaamheidsplatform) volgt een eigen jaarverslag. 
 
Het platform heeft ook enkele nieuwe deelnemers verwelkomd en van enkelen afscheid genomen. 
Op de maillijst stonden eind 2024 veertig deelnemers, waarvan precies de helft ook daadwerkelijk 
meer dan eens de bijeenkomsten bezocht. Dit is inclusief Wethouder Wybe Zijlstra en een 
medewerker van de afdeling Duurzaamheid van de Gemeente Zuidplas. 
 
Er zijn 2 bestuursvergaderingen geweest. In het bestuur trad Rob Rosbergen na het stoppen als 
secretaris per 1-7-2024 ook af als penningmeester en hij werd opgevolgd door Cyriel Triesscheijn. 
Rob Rosbergen is ook gestopt als actief deelnemer, echter schrijft hij nog wel de openingsgedichten, 
waarvoor dank! 
 


